
Dagsorden til beboermøde d. 27. november 2023 

Mødet begynder kl. 17.30 i Beboerhuset 

1. Formalia 

a. Valg af dirigent 

a. Rannvá 

b. Valg af referent 

a. Benedikte. Freja og Rannvá har tilføjet tekst efterfølgende. 

c. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt 

 

2. Meddelelser 

a. Nyt fra bbs, Kim deltager ikke i dagens møde. 

b. Nyt fra bestyrelsen. 

- Årsregnskab ultimo 2023. 

o Spørgsmål til vaskeriet: Hvorfor er der ikke budgetteret med flere 

penge til vaskeriet, når vi ved det går i underskud hvert år. 

o Hvorfor er der store udsving mellem det budgetterede og det 

brugte ved diverse poster? 

o Bestyrelsesmedlemmerne tager spørgsmålene med til 

bestyrelsesmødet 5. dec, og skriver ud med svarene efterfølgende. 

c. Nyt fra beboerrådet. 

- Facaderens og hovedrens. 

o Der er foretaget rens af facaden da den trængte til det 

o Der vil blive foretaget en hovedrengøring/rens af opgangene og 

elevatorerne  

- Cykelstativer på sydsiden. 

o Der er sat flere cykelstativer til rådighed da der fortsat er lidt 

problemer med pladsen til cyklerne  

- Barnevogne i pergolaen og under trapperne. 

o Der er blevet understreget at der ikke må være barnevogne og 

andre ting hverken i pergolaen eller under trapperne i opgangene  



- Barnevognsskur til sydsiden. 

o Vi forsøger at finde en løsning på barnevognene evt ved et skur på 

sydsiden som kan bruges til barnevogne – bbs indhenter et tilbud 

på dette.  

- Vejledninger på hjemmesiden. 

o Der er kommet vejledning om hvordan man gør lejligheden klar til 

fraflytning. Der vil løbende komme vejledninger om hvordan man 

kan få en bedre el/vand/varme regning, hvilke internet tilbud 

kollegiet har, og andre relevante vejledninger. 

- Karantæne og/eller bøde ved overtrædelse af reglement for facilitetsleje. 

o Spørgsmål til leje af ladcykler: Kan der indføres karantæne/bøde 

ved overtrædelse af leje af ladcykler. 

- Adgang til børnehavens legeplads for beboere. 

o Legepladsen var åben før corona men er ikke blevet åbnet op igen 

da der har været problemer med cigaretskodder, glasskår osv på 

legepladsen  

o Legepladsen vil blive åbnet for solbakkens beboere men den skal 

låses af når der ikke er nogen  

- Berigelse i Bavnehøj og Nordeafonden: Vi efterspørger ideer til planter o.a. 

til kollegiets facade/udeareal. Kim undersøger muligheden for gavlkunst 

til østsiden. 

o Beboerrådet sender information fra Bavnehøj og Nordea ud, så at 

beboere har mulighed for at sende deres idéer ind. Email: 

beboerraadet@solbakken.dk 

- Nordside projekt. 

o Der bliver fortalt at vi fortsat ikke kender tidshorisonten på hvornår 

projektet kan opstarte – det er kommunen vi venter på.  

 

3. Aktuelle sager 

a. Videoovervågning 

- Tre afstemninger om videoovervågning ved henholdsvis cykelområdet, 

affaldsområdet og opgange er blevet afholdt.  



Videoovervågning er foreslået i håb om afskrækkende effekt og/eller som 

bevis til politiet. Videoovervågningen følger eksisterende lovgivning, 

herunder: 

- Videoerne bliver kun gemt i 30 dage. 

- Hverken beboere eller personale på Solbakken har til lov at se vidoerne 

på grund af GDPR-lovgivningen. 

- Hvis videoerne skal bruges, skal den pågældende hændelse indberettes til 

politiet, som derefter kontakter BBS for at få adgang til videoerne. Adgang 

er i mellemtiden aflåst. 

 

Videoovervågning af cykler: 

Oppe at vende på grund af tyveriet af cykler. 

o For: 39 

o Imod: 3 

o Blank: 2 

 

Videoovervågning af affaldsområde: 

Oppe at vende fordi BBS regelmæssigt observerer at restauranter smider 

deres affald ud hos os. Det fører til problemer når affaldet hober sig op, og 

det kræver betydelig oprydning for BBS at flytte det omkring. Det kan føre 

til ekstra regning, hvis lågen ikke kan lukkes og affaldet derfor ikke hentes. 

o For: 29 

o Imod: 5 

o Blank: 7 

 

Videoovervågning af opgange:  

Oppe at vende for at dække hele videoovervågningsemnet på en gang, og 

fordi beboerrådet har observeret dialog om usikkerhed i opgangene i 

solbakkens diskussionsgruppe på facebook. Særligt som følge af de 



krydser vi og andre i sydhavnen har haft på lejlighedsdøre. Det vil 

muligvis blive diskuteret at implementere videoovervågning i pergolaen 

under kommende beboermøder. 

o For: 10 

o Imod: 21 

o Blank: 10 

b. Parkeringspladser 

- Afstemning om ændring af bilparkeringspladser til fordel for cykelstativer. 

Forslag til løsning af problemet med de mange cykler på sydsiden. 

o For: 1 

o Imod: 27 

o Blank: 13 

c. Folie over badeværelsesvinduet i lejemål.  

- Afstemning om at få folie på vinduet, så der er helt tildækket. 

Sendt ind af beboer, fordi det kan være ubehageligt at se over til 

lejlighedstårnene overfor Solbakken, få øjenkontakt med den trafik, der er 

udenfor vinduet, samt på grund af dronen, der jævnligt flyver i området. 

Der bliver nævnt, at man selv kan sætte folie op og tage det af ved 

fraflytning. 

o For: 0  

o Imod: 33 

o Blank: 4 

 

4. Eventuelt 

a. Regler omkring rygning. 

- Motivationen er at der fortsat er problemer med lugtgener fra røg – der 

opfordres til at kontakte bbs hvis man opdager hvor røgen kommer fra da 

det er opsigelses årsag og husordenen bør respekteres. 

- Efterspørgsel på tydeligere regler vedr. rygning på kollegiet. Evt. investere 

i visuelle skilte eller klistermærker. 

b. Nye medlemmer til beboerrådet. 



a. Nye medlemmer: Malte Sauerland 

(malte.sauerland.paulsen@gmail.com), Mads 

(mads.barfod@hotmail.com), Gustav Mossin Rømer 

(Gustavroemer01@gmail.com), Jessie kærslund 

(kaerslundjessie@gmail.com), Magnus H. Eysturoy 

(maggi.eysturoy@gmail.com) 

c. Ny suppleant til bestyrelsen. 

a. Malte Sauerland 

 

Mødet ophæves og der takkes for flot fremmøde og dejligt med mange nye i 

beboerrådet😊  

mailto:kaerslundjessie@gmail.com

